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Notulen  Bijeenkomst Centrale Cliëntenraad SP (week 29) 17 juli 2014 

 
Aanwezig:  Jan Visser, Frans Pijnappels, Aart Dekker (deeltijd met Annie), Annie Verschoor,  

Peter Elfferich, Ronald Liersen, Miriam Wolff, Sander Viergever, Johan Baars, Manuel 
van der Straat, Floris van Ravesteyn, Wim van de Wolf, Jerry Bogarde, Freek Rispen, 
Dirk Zwarts, Leonie Steenbrink (coach/ ondersteuning), Lian Baardemans (coach/ 
ondersteuning) 

Afwezig: Ger Kalkman, Hendrik-Jan Poort, Ton van Oudheusden, Houssein El Armarnis, Vilas 

Gonzalez. Zonder kennisgeving: Fons Wakkers,.  

Voorzitter: Jan Visser 
Notulist: Lian Baardemans 

 
Opening door de voorzitter en vaststellen agenda 
De voorzitter heet iedereen welkom.  

 Annie neemt na 31 juli vakantie tot september.  

 Sander begint op 10 november bij Howie The Harp. Afscheid van de raad wordt door Sander nog 

bepaald, zal vallen op de laatste donderdag van oktober of de 1
ste

 donderdag van november. 

 
Vaststellen notulen  3 juli 2014  
De notulen zijn met wijziging vastgesteld.  

 

Mededelingen 
 Het dagelijks bestuur wil graag ook de successen van de raad bespreken. In de bijlage die was 

meegestuurd staat dat de bestuurder al de adviezen overgenomen heeft van de raad ten aanzien 
van Samenwerking Bavo , Cursus veilig wonen en Autismevriendelijk. Een succes dus. 

 De Wet Maatschappelijke Ondersteuning (WMO) is aangenomen in de 1
ste

 Kamer. Dit betekent 
dat deze wet van kracht wordt in 2015. De hele wet is uitgeprint op sommige AC’s, je kunt hem 
dus ook daar lezen. 

 Hierbij de data en ruimtes van cursus de Mat op een rijtje. De training is van 14.00-17.00 uur, op 
de Crooswijksesingel 66 te Rotterdam op de volgende donderdagmiddagen.   
- 30-10 a.s.        3.05 

- 13-11 a.s.        3.05 

- 11-12 a.s.        5.11 

-  08-01 a.s.       3.05 

Terugkom:     12-03 a.s.       3.05   

Leonie legt uit dat het een communicatievaardigheden training is: je leert onder andere het rood-

groen van de mat en of je iets Wel –niet acceptabel vindt. Wat is het doel van de raad en van 

jezelf en om doelgerichter een gesprek te voeren. 

 

Uitstapje 31 juli van de raad  
De raad heeft jaarlijks een uitstapje op 31 juli. Ger heeft de boeking afgerond. Raadsleden hebben 

zich opgegeven, sommige zijn na vorige vergadering gebeld. Voor de lunch moet je zelf zorgen. 

Om 12.30 uur verzamelen we op Crooswijksesingel 66, om met de bus naar Madurodam te gaan. Om 

17.00 uur zijn we bij restaurant ‘Sari Koering’ aan de Wijnhaven in Rotterdam. Jamel en Frans vd 

Made gaan ook mee. Dirk eet niet mee.  

 
Gesprek Jan V en Joke Ellenkamp directeur 
Er is een brief door de raad gestuurd over de aanstelling van de nieuwe manager en het niet volledig 
betrekken van alle cliënten. De raad heeft met de bestuurder Linda Boot besproken hoe de gang van 
zaken was verlopen aangaande het niet helemaal volgen van de samenwerkingsafspraken. De raad 
heeft besproken hoe de verantwoordelijkheden liggen (tassen- wie heeft welke). 
Jan heeft vandaag een gesprek met de verantwoordelijke directeur gevoerd. Het verslag hiervan is 
uitgedeeld en er is een leespauze ingelast. 
 
Vragen en aanvullingen vanuit de raad: 
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 Hoe kan het dat de directeur iemand zonder inspraak heeft aangenomen? Jan legt uit dat Joke 
dacht dat zij het  in voldoende mate had geregeld.  

 Bij elk team is een medewerker aandachtfunctionaris voor inspraak en medezeggenschap. 

 Bij de multifunctionele ruimte (MFR) is een regel toegevoegd zonder inspraak van cliënten. 
Advies: In GO bespreken met cliënten = ontspanning is verzwaard advies. 

 De directeur kan hiervan leren. 

 Wanneer is de manager bereikbaar en op de locatie. De manager moet telefonisch bereikbaar 
zijn voor de cliënten.  

 Dirk ziet manager niet. Je kan ook de manager uitnodigen bij een vergadering of GO 

 Meenemen hoe vaak ben de manager bij bewonersvergadering/GO is 

 Meenemen moeilijk zaken bespreken. 

 
Stemming Dagelijks Bestuur (DB) Lidmaatschap Frans Pijnappels en Jerry Bogarde  
Met Frans en Jerry hebben een gesprek met de huidige voorzitter/DB gehad en willen graag 

toetreden tot het DB als algemeen lid. Wat vindt de raad? Stemming volgt:  

Frans P is door stemming lid geworden van het dagelijks bestuur.  

Jerry is door stemming lid geworden van het dagelijks bestuur.. 

Jerry en Frans gaan meedraaien in het DB. Jerry voor 2 dagen en Frans voor 1 dag. Op maandag 

vindt het DB-overleg plaats en worden taken verdeeld. 

 
Opvolging DB en vertrek voorzitter 
Zijn er andere raadsleden die zich kandidaat willen stellen? 

Miriam wil stukken lezen en van commentaar voorzien. Floris en Ton zijn betrokken bij het 

transitieoverleg. Dit zijn extra taken om het DB te ondersteunen. 

De voorzitter zal door de gehele raad moeten worden verkozen. 

 

Transitie 
Er zijn 2 bijlagen, korte uitleg vanuit het ministerie ten aanzien van WMO en Wet Langdurige Zorg 

meegestuurd bij de uitnodiging. Hebben de raadsleden nog vragen over de transitie? 

 

Bij verloop van de indicatie kom je in aanraking met de gemeente. Je kan bezwaar aantekenen bij de 

gemeente, deze regelingen moeten nog gemaakt worden. Bij niet toekennen van bezwaar kom je dan 

bij de ombudsman terecht. 

De landelijke overheid controleert de gemeente. In Rotterdam gaat men dit jaar nog samenwerken 

met de huidige zorginstellingen. Daarna kan dit veranderen; andere instellingen kunnen dan ook zorg 

gaan leveren als zij voldoen aan een aantal (kwaliteits-) voorwaarden. 

In de wet staat dat cliënten mogen kiezen, de gemeente bepaalt dan wel uit welke instellingen. 

De gemeente moet aan mensen die indicaties hebben zorg bieden, alleen zij bepalen waar dit zal 

zijn. 

 

Dirk en Floris zijn naar de voorlichting buurtcirkel Oude Noorden geweest. 

 

Voorzieningen 
Hoe gaat het op jullie voorziening, met het zelfstandig wonen en  met de medezeggenschap? Is het 

Pameijer Kompas in de voorziening bekend en wordt er mee gewerkt? 

 Pauze nemen: medewerkers nemen nu op een aantal voorzieningen tegelijk pauze i.p.v. na 

elkaar. Hierdoor zijn zij niet bereikbaar. Ook was het een verrassing dat medewerkers pauze 

namen. Afspraken: Zowel in bewonersvergadering bespreken en adviseren dat zij na elkaar 

pauzeren. Het DB zal dit opnemen dit punt met Jan Alblas, aanspreekpunt directie voor 

Cliëntenraad SP. 

 Ronald BW Talingstraat: er is aandacht geweest voor het WK. Gedragscode (Pameijer Kompas) 

is nog niet op de voorziening besproken. 

 Aart: BW Langedonk: Jolanda Haring kan benaderd worden om een fonds aan te schrijven om 

bijvoorbeeld met elkaar op vakantie te gaan. Gedragscode is nog niet aan de orde gekomen. 
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 Dirk: BW Oude Noorden: de kwaliteit van het eten is niet goed. Dirk gaat het aankaarten bij de 

voorziening 

 Floris: ambulant centrum Noord: Er is iets over de reorganisatie besproken, wat het precies 

inhoudt is niet duidelijk.  

 Annie; naar Avifauna geweest met de BW, het was een leuk uitje. 

 Miriam BW : Het gaat redelijk; gratis eten met WK. Er is een bank in de tuin geplaatst.  

De bewonersraad ging niet door, reden is onbekend. 

 Freek:  wil zijn lidmaatschap opzeggen. Hij krijgt bedenktijd tot en met het uitje. Mocht hij dan niet 

van mening veranderen, dan wordt deze opzegging per brief bevestigd door de raad. 

 Johan: heeft reisperikelen wanneer Sander stopt en daardoor is het lastig om te komen voor hem 

 Wim: enige cliënt bij het GO van Buuf en Co en AC Het Nieuwe Spoor, de rest zijn medewerkers. 

Karaoke is aangevraagd dit gaat gebeuren. Wim vraagt deelname boottocht na. 

 Frans; BW Spijkenisse; ook alleen Frans is de enige cliënt die aansluit bij het GO en de rest is 

begeleider/manager. De manager kan met Jan V contact opnemen over het GO. 

 Peter: 2 medewerkers zijn weg. De bewonersvergadering is in augustus. 

 Sander; go naar 1 keer in 2 weken – hier wordt over gestemd volgende week 

 Jerry: gaat goed, de BBQ was door slecht weer afgelast. 

 

 


